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Abstract (en)
The invention relates to a key element for a key panel of an electronic keyboard having a multiplicity of keys, arranged side-by-side, and guides
which are protected against rotation. Using simple technical means, the invention results in forced alignment of the individual key knobs (1) of
a key panel in their quiescent position and heavy damping of the bouncing noises in the end positions of the key elements, as a result of an
advantageously designed elastic pressure piece (3), which ensures a virtually constant contact switching force irrespective of the force with which
the key is hit. While the mutual alignment of the keys (1) is achieved by means of slight tilting, the pressure element (3, 1) for the switching contact is
arranged very flexibly on the pressure piece (3), by means of a membrane (3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Tastenelement für ein Tastenfeld einer elektronischen Tastatur mit einer Mehrzahl von nebeneinander angeordneten
Tasten und verdrehsicheren Führungen. Die Erfindung bewirkt mit einfachen technischen Maßnahmen eine zwangsweise Ausrichtung der einzelnen
Tastenknöpfe (1) eines Tastenfeldes in ihrer Ruhelage, eine starke Dämpfung der Prellgeräusche in den Endlagen der Tastenelemente durch
ein vorteilhaft gestaltetes elastisches Druckstück (3), das unabhängig von der Tastenanschlagkraft eine annähernd konstante Kontaktschaltkraft
gewährleistet. Während das Ausrichten der Tasten (1) untereinander durch eine geringe Verkippung erreicht wird, ist das Druckelement (3,1) für den
Schaltkontakt mittels einer Membran (3,4) sehr nachgiebig an dem Druckstück (3) angeordnet. <IMAGE>
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